

Normally with effective vaccines and the wearing of masks, the pandemic should be over by now. Unfortunately the sore losers, a group of terrorists, thwarted Biden's rescue plan. And these shit heads continue their dirty work. So to help Biden, we have to stop these bad guys from inflating prices and creating dangerous chaotic situations for the rest of the population. To do this, **change your behavior, spend less so as not to enrich the rich even more, start small businesses, grow vegetables and raise animals to meet your food needs. Pressure the old man in the White House if you need help.**

Normalement avec des vaccins efficaces et le port des masques, la pandémie devrait être finie maintenant. Malheureusement les mauvais perdants, un groupe de terroriste, ont fait échouer le plan de sauvetage de Biden. Et ces merdes continuent leurs sales boulots. Alors pour aider Biden, il faut empêcher ces méchants de gonfler les prix et créer des situations chaotiques dangereuses pour le reste de la population. Pour ce faire, changez votre comportement, dépensez moins pour ne pas enrichir encore plus les riches, démarrez de petites entreprises, faites pousser des légumes et faire de l'élevage pour combler vos besoins de nourritures. Faites pressions sur le vieux de la Maison Blanches si vous avez besoin d'aide...